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Заменик председника владе и министар унутрашњих послова Ивица Дачић изјавио је
данас да Србија неће трговати Косовом због уласка у Европску унију.

  

''Последња дешавања у јужној српској покрајини многи повезују са предстојећинм
преговорима са ЕУ и додатним притисцима на Србију, али наш став је јасан - постоји
црвена линија државних интереса испод којих Србија сигурно неће ићи'', казао је Дачић
после конференције за новинаре на којој је уручио српски пасош фудбалеру Црвене
звезде Евандру.

  

По Дачићевим речима, премијер Косова Хашим Тачи је на северу насилно покушао да
промени реалност на Косову и да изведе акцију случну Олуји.

  

''Србија не жели да ратује и залаже се за решавање свих проблема мирним путем,
медјутим, сигуран сам да је Тачијева акција успела, међународна заједница би подржала
такву ситуацију'', истакао је Дачић.

  

Министар је поздравио договор који је ноћас постигнут са командантом Кфора
Ерхардом Билером око контролисања прелаза и изразио наду да ће ускоро доћи и до
"коначног решења".

  

''Сваки договор је добар, али мислим да је ово решење привремено и надам се скором
доношењу коначног решења'', казао је Дачић.

  

Он је поручио да српски народ на Косову и Метохији има апсолутно право да на све
легитимне начине остварује своја права, исто као што су га својевремено имали Албанци
који нису желели да живе у Србији.
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''Не знам само зашто из међународне заједнице имају различите аршине у том погледу'',
закључио је Дачић.

  

(Блиц)
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